

Supplement to the 27th Annual Report of the Canada Council, for the fiscal year ended March 31, 1984, pursuant to section 17 of the *National Arts Centre Act*, Chapter N-2, R.S.C., 1970.—Sessional Paper No. 331-392.

Report on the financial operations of the Public Harbours and Port Facilities, for the fiscal year ended March 31, 1984, pursuant to section 14 of the *Public Harbours and Port Facilities Act*, Chapter 121, Statutes of Canada 1980-81-82-83.—Sessional Paper No. 331-393.

Budget papers, dated May 23, 1985, being Notices of Ways and Means Motions (1) to amend the *Income Tax Act*; (2) to amend the *Petroleum and Gas Revenue Tax*; (3) to amend the *Canada Pension Plan*; (4) to amend the *Unemployment Insurance Act, 1971*; (5) respecting Draft Regulations—"Prescribed Share" for Purposes of the Share Purchase Tax Credit; (6) to amend the *Excise Tax Act* (1); (7) to amend the *Excise Tax Act* (2); (8) to amend the Relief, Reduction and Deferral Programs, together with supplementary information on the Budget and related documents issued by the Minister of Finance, as follows:

"The Fiscal Plan";

"The Corporate Income Tax System—A direction for change";

"The Canadian Budgetary Process—Process for improvement";

"Canada's Economic Prospects, 1985-1990: The Challenge of Economic Renewal";

"Executive Summary—A Minimum Tax for Canada";

"A Minimum Tax for Canada";

"A Corporate Loss Transfer System for Canada".—Sessional Paper No. 331-394.

Releases relating to Budget proposals, issued by the Department of Finance.—Sessional Paper No. 331-395.

Report entitled "New Management Initiatives—Initial Results from the Ministerial Task Force on Program Review", dated May, 1985—Sessional Paper No. 331-396.

Report of the Science Council of Canada required by the *Access to Information Act* and the *Privacy Act*, for the period ended March 31, 1984, pursuant to section 72(2) of the Acts, Chapter 111, Statutes of Canada, 1980-81-82-83.—Sessional Paper No. 331-397.

Report on the number and amount of loans to Indians made under section 70(1) of the *Indian Act* for the fiscal year ended March 31, 1985, pursuant to section 70(6) of the Act, Chapter 1-6, R.S.C., 1970.—Sessional Paper No. 331-398.

Supplément au 27^e rapport annuel du Conseil des Arts du Canada, pour l'année terminée le 31 mars 1984, conformément à l'article 17 de la *Loi sur le Conseil des Arts du Canada*, chapitre N-2, S.R.C., 1970.—Document parlementaire n° 331-392.

Rapport sur les opérations financières des Ports et Installations de ports publics, pour l'année financière terminée le 31 mars 1984, conformément à l'article 14 de la *Loi sur les ports et jetées de l'État*, chapitre 121, Statuts du Canada 1980-81-82-83.—Document parlementaire n° 331-393.

Documents budgétaires, en date du 23 mai 1985, Avis de motions des voies et moyens visant à modifier (1) la *Loi de l'impôt sur le revenu*; (2) la *Loi de l'impôt sur les revenus pétroliers*; (3) le *Régime de pensions du Canada*; (4) la *Loi de 1971 sur l'assurance-chômage*; (5) l'Avant-projet de règlement—Actions prescrites; (6) la *Loi sur la taxe d'accise* (1); (7) la *Loi sur la taxe d'accise* (2); (8) la *Loi sur l'accise*; (9) le *Tarif des douanes*; (10) concernant le fusionnement des programmes d'allègement, de réduction et de report tarifaires, ainsi que des renseignements supplémentaires sur le Budget et des documents connexes émis par le ministre des Finances, comme il suit:

«Le plan financier»;

«Le régime fiscal des sociétés—Un axe de changement»;

«Le processus budgétaire canadien—Propositions d'amélioration»;

«Les perspectives économiques du Canada, 1985-1990: Le défi du renouveau économique»;

«Sommaire—Un impôt minimum au Canada»;

«Un impôt minimum au Canada»;

«Un système de transfert de pertes intersociété au Canada».—Document parlementaire n° 331-394.

Communiqués concernant des propositions contenues dans le Budget, émis par le ministère des Finances.—Document parlementaire n° 331-395.

Document intitulé: «Nouvelles initiatives de gestion—Résultats initiaux du Groupe de travail ministériel chargé de l'examen des programmes», en date du mois de mai 1985.—Document parlementaire n° 331-396.

Rapport du Conseil des sciences du Canada établi aux termes de la *Loi sur l'accès à l'information* et la *Loi sur la protection des renseignements personnels*, pour la période terminée le 31 mars 1984, conformément à l'article 72(2) de ces Lois, chapitre 111, Statuts du Canada, 1980-81-82-83.—Document parlementaire n° 331-397.

Rapport concernant le nombre et le montant des prêts consentis aux Indiens conformément à l'article 70(1) de la *Loi sur les Indiens*, pour l'année financière terminée le 31 mars 1985, conformément à l'article 70(6) de cette Loi, chapitre 1-6, S.R.C., 1970.—Document parlementaire n° 331-398.